

Title (en)

Panel for the purpose of the building industry.

Title (de)

Panneel für die Bauindustrie.

Title (fr)

Panneau destiné à l'industrie du bâtiment.

Publication

EP 0612894 A2 19940831 (FR)

Application

EP 94400028 A 19940105

Priority

FR 9300671 A 19930120

Abstract (en)

Panel intended for the building industry, made up of an assembly of plates (10a, 10b, 10c) made of a construction material. According to the invention, the said panel includes two support elements (20a, 20b) extending parallel over the entire length of the panel, the said plates (10a, 10b, 10c) of a construction material being plates of extruded polystyrene assembled adjoining one another on the said support elements and extending as a single piece over the entire height of the panel. Application to the building industry, particularly for producing partitions or walls for revamping old premises. <IMAGE>

Abstract (fr)

Panneau destiné à l'industrie du bâtiment, constitué par un assemblage de plaques (10a, 10b, 10c) d'un matériau de construction. Selon l'invention, ledit panneau comporte deux éléments (20a, 20b) de support s'étendant parallèlement sur toute la longueur du panneau, lesdites plaques (10a, 10b, 10c) d'un matériau de construction étant des plaques de polystyrène extrudé assemblées jointives sur lesdits éléments de support et s'étendant d'un seul tenant sur toute la hauteur du panneau. Application à l'industrie du bâtiment, notamment pour la réalisation de cloisons de séparation ou de rénovation de locaux anciens. <IMAGE>

IPC 1-7

E04B 2/74; E04C 2/40

IPC 8 full level

E04B 2/74 (2006.01); E04C 2/40 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 2/7403 (2013.01); E04C 2/40 (2013.01)

Cited by

ES2399769R1; WO2011154539A1; WO2005090702A1; WO2014033333A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0612894 A2 19940831; EP 0612894 A3 19941117; EP 0612894 B1 19991103; AT E186358 T1 19991115; DE 69421428 D1 19991209; DE 69421428 T2 20000713; ES 2141207 T3 20000316; FR 2700565 A1 19940722; FR 2700565 B1 19950407; PT 612894 E 20000428

DOCDB simple family (application)

EP 94400028 A 19940105; AT 94400028 T 19940105; DE 69421428 T 19940105; ES 94400028 T 19940105; FR 9300671 A 19930120; PT 94400028 T 19940105